

FORUM Dorp en Ruimte

Besluitenlijst forum D&R van 27 mei 2021

Aanwezig:

Voorzitter: Mw. A.E. Kloosterboer
 College: N. Langedijk
 Ambtenaren: --
 Griffier: Mw. J.M. Oomen ,
 Insprekers: J. Corver, S. de Groot, R. de Boer, P. Glas, S. Kruijer, C. Koenis, D. van Strien, P. Boon, H. Sint
 M. Homburg (via Audio bestand) M. Tessel (via Audio-bestand)

Lid Forum	Aanwezig	Lid Forum	Aanwezig	Lid Forum	Aanwezig
Boer, F.H.A. de		Hoorn, C.G.M. van		Mw. Rep, P.H.	
Boudewijn, M.S.		Jacet-van Lierop T.M.B.		Ringers, P	
Bovenkerk-v.Oosterom, M.C.		Jong, E. de		Ruiten, G.F.	
Buis, A.J.L.		Kamper, G.J.F		Schoutsen, M.G.C.	
Eijk, S. van	X	Kleef, P.J.M. van	X	Starre, A. van der	
Feenstra, P.M.W.D		Kloosterboer, A.E.		Tjassens Keiser, P.	
Glas, A.E.		Koning, J.	X	Veldboer, J.C.M.	
Graaf, H. de	X	Korver, T.M.	X	Verseveld, I. van	X
Hartog, G.N.	X	Krul-Brandt, J.A.		Visser, J.D.	X
Hink-Haarms, J.		Molenaar, C.T.M.		Vliet, K. van der	X
Hoejenbos, B.		Nieuwland-Rijs, E.		Wagenaar ,R.J.	

Hoffmann, M.A		Nijman, G.J.E.	X	Waal, H.J.	X
Hofman, J.A.		Nugteren, W.	X	Zee, L.C. van der	
Hoogeboom, J.G.		Rep, G.J.	X	Zuurbier, N.J.	
				Zwart, N.	

FORUM Dorp en Ruimte				Komt op BTA
	Onderwerp			
1.	Opening	De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen en luisteraars/ kijkers van harte welkom.		
2.	RES 1.0	<p>Op de vraag of je in een vergunning kan opnemen dat de datacenters in hun eigen energiebehoefte moeten voorzien wordt schriftelijk geantwoord.</p> <p>VVD komt met amendement om ook onderzoek te doen naar kernenergie.</p> <p>Er wordt een amendement voorbereid door meerdere fracties waarin een minimum afstand van windmolens tot woningen van 600 meter wordt voorgesteld.</p> <p>Wellicht wordt een amendement voorbereid met betrekking tot de groene loper</p> <p>GL, CDA en SDW steunen het voorstel. Overige fracties willen het bespreken in de raad.</p> <p>De voorzitter concludeert dat het onderwerp als bespreekstuk naar de raad van 8 juni kan</p>	X	
3.	Vaststellen klimaatadaptiestrategie uitvoeringsagenda Regio Alkmaar	<p>De fracties van CDA,CU,VVD, SDenW steunen het voorstel. Overige fracties geven hun mening in de raad.</p> <p>De voorzitter concludeert dat het onderwerp als bespreekstuk naar de raad van 8 juni kan.</p>		

		Zonder inhoudelijke bespreking wordt bij de agendapunten 4 t/m 8 het volgende besloten.	
4.	Begroting Geestmerambacht	De voorzitter concludeert dat het onderwerp als bespreekstuk naar de raad van 8 juni kan	
5.	Begroting VVI	De voorzitter concludeert dat het onderwerp als hamerstuk naar de raad van 8 juni kan.	
6.	Begroting RHCA	De voorzitter concludeert dat het onderwerp als bespreekstuk naar de raad van 8 juni kan.	
6 A.	Begroting Cocensus	De voorzitter concludeert dat het onderwerp als hamerstuk naar de raad van 8 juni kan.	
7.	Begroting ODNHN	De voorzitter concludeert dat het onderwerp als bespreekstuk naar de raad van 8 juni kan.	
8.	Benoeming en herbenoeming leden Commissie Ruimtelijke kwaliteit	De voorzitter concludeert dat het onderwerp als hamerstuk naar de raad van 8 juni kan.	
		De voorzitter sluit de vergadering om 22.59 uur.	